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Raadsplein besluitvormend 
 
Vergadering d.d. 3 april 2017 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 20.15 
Voorzitter Drs. H.J. Meijer 
Griffier/secretaris Drs. A.B.M. ten Have 
 
Aanwezige leden Baal, Koen van, Boer, Jan Wietse de, Bruggen, Claudia van, 

Bruggenkamp, Silvia, Campen, Thom van, Cetin, Ohran, 
Dam, Oswald van, Dogger, William, Drost, Sandra, Elfers, 
Leo, Elshof - Rook, Jolien, Futselaar, Frank, Geerling, 
Brammert, Harten, Michiel van, Kooij, Gerrit van der, 
Looijenga, Job, Meijerink, Eefke, Mulder, Reinier, Mussche, 
Frankwin, Oldengarm, Mark, Paauw, Sonja, Paus, Remko de, 
Rijke, Patrick, Rots, Gerdien, Schippers, Henk, Slijkhuis, Jan, 
Sluijer, Bert, Veen, Martijn van der, Vegte - Poot, Aly van der, 
Vilsteren, Harold van, Vries, Johannes de, Wijnen, Hans, 
Willegers, Johran, Willigen, Michiel van, Wolthof, Patty, 
Yildirim, Cemal 
 

Afwezige leden Prakke, Hans 
 

  
 

1. Mededelingen  
-Dhr Hans Prakke is verhinderd. 
-Speciaal welkom voor de gasten van de raad. 
-Mw Rots stelt de heer Smits voor, die als nieuwe stadsdichter, de opvolger is van Marieke 
van Bolderen. 
De heer Smits draagt vervolgens een door hem geschreven gedicht voor. 

2. Vaststelling agenda  
De voorgestelde agenda wordt vastgesteld.  

3. Bekrachtiging geheimhouding  
De raad bekrachtigt de geheimhouding op de vertrouwelijke bijlage 1 bij de informatienota 
Financiele rapportage PEC Zwolle en op de financiele bijlage 1 van de informatienota 
Zwolle Spoort.  

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
-Vragen van de fractie van de ChristenUnie over thuiszittende leerlingen. 
Wethouder Anker stelt voor over dit onderwerp binnenkort een informatienota naar de raad 
te sturen en daar dan een gesprek in brede zin met de raad over te voeren. 
Hiermee stemt de raad in. 
-Vragen van D66 over het Stadsfestival 
Weth. Brink betreurt het dat Niek van de Sprong zich terugtrekt uit de organisatie van het 
Stadsfestival. Hij ondervond, aldus dhr. Van der Sprong, te weinig (financiële) steun en 
vond de opzet en de plek te veel veranderd. Overigens ontkent de wethouder dat er minder 
subsidie beschikbaar is, het is alleen anders qua herkomst. 
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Gelet op deze situatie heeft het bestuur van het festival besloten de voorbereiding nu 
samen met de Zwolse Theaters verder ter hand te nemen. De Zwolse Theaters waren ook 
al bij de eerdere voorbereiding betrokken. Zij pakken deze rol nu prominent op. Wat het 
college betreft blijft de ambitie voor het festival hoog.  
In het najaar volgt een evaluatie, als onderdeel van het evenementenbeleid. De raad zal 
hierover tijdig worden geïnformeerd en ook tijdig bij worden betrokken. 
-Vragen van de PvdA over meer overlast door zwervers en daklozen. 
Wethouder Vedelaar meldt dat ondanks het succes van een programma als Streetcare de 
stijging van de overlast waarschijnlijk veroorzaakt wordt door extra passanten, extra druk in 
de Herberg en door toename van verward gedrag. Dit zal overigens samen met de politie 
nader worden geanalyseerd. 
Van belang is natuurlijk om te zorgen voor de juiste ondersteuning en de juiste zorg. De 
samenwerking op dat terrein verloopt overigens prima, net zoals de acties uit de 
Veranderagenda. De raad zal over de uitvoering via de reguliere rapportages op de hoogte 
worden gehouden. 
-Vragen van de fractie van GroenLinks om in 2018 in het kader van de week van het geld 
ook in het voortgezet onderwijs hier aandacht aan te besteden. 
Wethouder Brink antwoordt hiertoe bereid te zijn.  
-Vragen van ChristenUnie, SP en Swollwacht over de contractering Welzorg. 
Wethouder Vedelaar stelt vooraf de gevoelde emoties te herkennen, maar wil toch graag 
aangeven welke acties tot nu toe zijn ondernomen. 
Er vindt momenteel wekelijks overleg plaats met Welzorg over openstaande acties en deze 
worden gemonitord. Er is sprake van verbetering en de sociale wijkteams kunnen de 
voortgang ook beter volgen. Zeker voor wat betreft de eenvoudige hulpmiddelen gaat het 
beter. Het probleem zit het met name bij de complexere hulpmiddelen.  
Er wordt ook gebruik gemaakt van de boeteclausule, maar dat levert geen directe voordelen 
op voor de clienten. En ook is er een escalatieprotocol, waarbij een beroep kan worden 
gedaan op een andere aanbieder als Welzorg achterblijft. 
De wethouder heeft inderdaad aangegeven in januari om te willen stoppen met Welzorg. 
Daarna heeft zij echter met diverse mensen gesproken, die ideeen hebben hoe het voor 
Zwolle beter kan worden met gebruik van lokale partners. Maar voor hen komt dan de 
datum van 1 jan 2018 te vroeg en dat betekent dat dan alleen de 4 grote aanbieders zullen 
inschrijven. Het verzoek is dus om meer tijd te krijgen. Een half jaar is genoeg maar dan zit 
je midden in de zomer, hetgeen niet handig is. 
Daarnaast speelt nog dat de gemeente Apeldoorn heeft aangegeven te willen onderzoeken 
of gezamenlijke aanbesteding winst kan opleveren. Ook dit kost tijd. 
Vandaar het voorstel van het college om toch langer door te gaan met Welzorg. Dat zal 
extra aandacht vragen van de sociale wijkteams om boven op de afdoening bij Welzorg te 
zitten en vraagt van de clienten om klachten snel te melden, zodat richting Welzorg actie 
kan worden ondernomen. 

5. Ingekomen stukken  
De lijst ingekomen stukken, met de daarin voorgestelde wijze van afdoening, wordt 
vastgesteld.  

6. A-onderwerpen  
7. Gebiedsontwikkeling Spoorzone/Hanzeland  

-Motie 7-1 van de SP over financiele verantwoording. 
Voor deze motie stemmen de fracties van de SP en GroenLinks, de overige fracties 
stemmen tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 7-2 is ingetrokken 
-Motie 7-3 van PvdA, GroenLinks, VVD, CDA, Swollwacht, D66 en ChristenUnie over 
Station Zwolle Centraal. 
Tegen deze motie stemt de fractie van de SP, de overige fracties stemmen voor. De motie 



 

Korte terugblik  Pagina 3 van 3 
 

is aangenomen. 
-Het voorstel wordt vervolgens met algemene stemmen aangenomen. 

8. Positionering Sociaal wijkteam  
-Motie 8-1 is ingetrokken 
-Motie 8-2 wordt in pre-advies genomen. 
-Motie 8-3 van GroenLinks over de ombudsfunctie sociaal domein Voor deze motie 
stemmen de fracties van GroenLinks, SP en fractie Cetin, de overige fracties stemmen 
tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 8-4 wordt aangehouden tot dat het college in het najaar met een uitgewerkt voorstel 
komt hoe de evaluatie tot stand zal komen. De input van de motie zal het college betrekken 
bij de totstandkoming van het voorstel. 
-Het voorstel wordt vervolgens met algemene stemmen aangenomen. 

9. Bestemmingsplan Kamperpoort, Kop Hoogstraat  
Met algemene stemmen aangenomen.  

10. Vaststelling bestemmingsplan Nationaal Landschap IJsseldelta, herziening 1  
Met algemene stemmen aangenomen.  

11. Moties Vreemd aan de orde van de dag  
-Motie 11-1 over seksuele intimidatie en victim shaming. 
Allereerst wordt ingesproken door Cynthia Schultz, die openhartig aangeeft wat haar vorige 
week is overkomen bij de Wythmenerplas. Haar bevindingen zijn toegevoegd aan de 
stukken in iBabs. 
Naar aanleiding van de reactie van het college op de motie extra aandacht voor victim 
shaming en voor de vraag waar mensen, die dit overkomt terecht kunnen, wordt vervolgens 
de motie aangepast. 
De aangepaste motie wordt vervolgens met algemene stemmen aangenomen.  

12. Afscheid raadslid fractie Swollwacht en fractie SP  
13. Sluiting  

De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur.  
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